
 
 

 

 

                                

 
 
 
 
 

 
 بالتقسيط  الدفع وأحكام  شروط

 

 ويقر .قسط أول تسديد تاريخ منذ (الإلزامية الثالث الطرف تغطية متضمنة) الشاملة المركبات تأمين وثيقة مفعول يسري :التأمينية التغطية بدء .1
 المحددة، وأن الزمنية المدة خلال الأقساط دفع عن التخلف حالات في يتأثر قد الشاملة التأمين وثيقة تغطية استمرار أن على ويوافق التأمين وثيقة حامل

 .والأحكام  الشروط تبعاً لهذه التأمين  وثيقة  بإلغاء  الحق تملك  الشركة
 : الأقساط دفع .2

 

 رقم
  القسط

  القسط  مبلغ الاستحقاق  تاريخ

 بالتساوي  قسط  12 على يسدد  التأمين  قسط ("الوثيقة إصدار تاريخ") التأمين وثيقة  شراء عند .1

 الإصدار تاريخ ابتداءً من شهر كل من يوم  30 بعد .12-2

  

 التلقائي التسديد وضع  اختيار المباشر، أو الخصم  بطاقة  أو الائتمانية البطاقة عبر نقداً أو  التأمين  قسط دفع  التأمين وثيقة  لحاملي يمكن  :الدفع طريقة .3

 .الائتمانية  البطاقة من
 فترة الاعتبار بعين الأخذ مع) الاستحقاق تاريخ خلال الأقساط أيٍ من بدفع الوثيقة حامل التزام عدم  حالة في  :الأقساط دفع  عن التخلف  تبعات .4

 المتضمنة  الإلزامية الثالث الطرف تغطية تبقى سبق،   ما عكس  وعلى .القسط  سداد  في الإخفاق تاريخ منذ لاغية  الشاملة التأمين وثيقة تغطية  المهلة(، تعُتبر

  .القسط سداد في الاخفاق تاريخ ابتداءً من كامل  بشكل  المفعول سارية الوثيقة في
 .والشروط الأحكام هذه على له المنقول الطرف موافقة على الأقساط كامل تسديد قبل  الوثيقة ملكية نقل يعتمد  :التأمين وثيقة  ملكية  نقل .5
 :التعويض طلبات  تسجيل  .6

I. سريان فترة  خلال وقت أي  في  الثالث  الطرف بمسؤولية  خاص  تعويض  طلب  تسجيل  الوثيقة  لحامل  يحق :الثالث الطرف  بمسؤولية  الخاصة  التعويضات 

 .الوثيقة 
II. ساري  الشامل التأمين يكون أن يشُترطالشاملة،   المسؤولية بتغطية الخاص التعويض  طلب  تسجيل قبل :الشاملة المسؤولية  بتغطية  الخاصة  التعويضات 

 .الأقساط جميع  بدفع ان يجب  الوثيقة حامل يكون الحادث، وأن وقت في المفعول

 . التأمين فيها المستخدم المدة  حسب على المدفوعة  الأقساط بناءً على التأمين مبلغ بإعادة للتأمين قطر شركة ستقوم :أمينالت إلغاء حالة  في .7
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                                                                                                      العميل توقيع           

 

 

 

 

 

 

 

 للتأمين قطر شركة                                                                                                                          
 
 

 رقم الو ثيقة 

 :تاريخ الإصدار



 
 

 

Policy No. 

Date of Issue: 

 
 

 

 

 

 

 
PAY IN INSTALLMENT TERMS AND CONDITIONS 

1. Policy commencement: The Comprehensive motor insurance policy (which includes the compulsory Third Party Liability 
(“TPL”) cover) will commence from the date of payment of the first installment. The Policyholder acknowledges and 
agrees that continuation of the comprehensive insurance cover is subject to timely payment of installments failing 
which the Company reserves the right to cancel the policy in accordance with these terms and conditions. 

 
2. Payment of installments: 

 

3. Mode of Payment: The policy holder may pay the premium either by cash or credit card or debit card or can choose auto 
debit from credit card. 

 
4. Consequences of default in payment of installments: In case the policyholder fails to pay any installment by the due 

date (after considering the grace period), the Comprehensive insurance cover will be cancelled from the date that the 
payment was defaulted. Notwithstanding the above, the TPL cover under the policy shall continue to remain in full force 
effective from the downgrade date. 

 

5. Transferring the Policy: Transferring the policy prior to payment of all the installments remains subject to the transferee 
agreeing to these terms and conditions. 

 

6. Registration of claim:  
i. Claim for third party liability: The policyholder is entitled to register a third party liability claim at any point of 

time during the tenure of the policy.  
ii. Claim under comprehensive liability cover: Before registering a claim under the comprehensive cover, it is a pre-

condition that the comprehensive cover is still in force at the time of accident then the policyholder has to pay all 
the installments. 

 

7.  Cancellation of policy: Should the insurance policy be cancelled mid-term, QIC shall refund the policy holder based on 
the paid installment on pro rata basis. 
                                                                                                                     
 
                            

 Signature of the insured 

Date:                                                                                                                

                                                                                                       Qatar Insurance Company 

Installme
nt No. 

Due date of installment payment Amount of installment 

1 
At the time of purchasing the policy (“Policy 
Issuance Date”) 

Premium in 12 equal installments 

2-12 
After 30 days of each month from the Policy 
Issuance Date. 


